
Epidemiudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 11. november 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Samrådsspørgsmål E
Ministeren bedes redegøre for forløbet om, hvordan der blev foretaget valg af udbydere 
af kviktest? Herunder bedes ministeren forholde sig til den kritik om, at der ikke var lige 
og fair konkurrencevilkår i denne proces, som det beskrives i Berlingske artikel 13/10-21: 
”Hun stod i spidsen for kviktestudbud til milliarder – og håbede på en bestemt vinder: ”Det 
er helt forkert””.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF).

På udvalgets vegne
Stinus Lindgreen
formand
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